
OP ONS
EllaND OPvdA

MOTIE

Fractie van Waardhuizen

EEN PROBLEEM IS GEEN PROBLEEM MEER ALS HET WORDT OPGELOST

De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 16 mei behandelend het agendapunt
Vaststellen en beschikbaar stellen van krediet Sportvisie 2030

Constaterende dat:

VSP
D O R D R E C H T

• Met de nieuwe sportvisie er een ambitieuze nieuwe visie ligt op het gebied van sport en
bewegen in Dordrecht;

• Er in de sportvisie wordt aangegeven dat er voldoende sporthallen zijn in Dordrecht en
uitbreiding van het aantal sporthallen/vierkante meters niet nodig is;

• De sportverenigingen hebben aangegeven dat de hallen onvoldoende trainingstijd bieden op
gangbare tijden. Dat sportverenigingen hierdoor genoodzaakt zijn trainingstijden in te kopen, op
voor hen onmogelijke tijden zoals bijvoorbeeld op de vrijdagavonden. Dat dit inhoudt dat er niet
vol getraind kan worden omdat zij de volgende dag hun wedstrijden nnoeten spelen;

Overwegende dat:

• De sportverenigingen nu al 10 jaar wachten op een toekomstbestendig sportbeleid en het
vertrouwen op dit dossier zich op een dieptepunt begeeft;

• Het geduld van de sportverenigingen beloond mag worden met een goede en ambitieuze
sportvisie waarin voldoende aandacht is voor de bestaande problemen waarmee de
sportverenigingen te maken hebben en dat hiervoor oplossingen dienen te komen;

• Het verenigingshallenplan zo'n probleem is, waar veel sportverenigingen mee te maken hebben
en waar onvoldoende aandacht voor is;

• Dat tijdens de technische sessie in de commissie dit probleem ook erkend is.

Van mening zijnde dat:

• Wanneer het college in haar nieuwe sportvisie aangeeft dat er voldoende hallen in Dordrecht zijn
voor de sportverenigingen er ook oog moet zijn voor de problemen die zich er op dit gebied
voordoen;

• Dat er niet gesproken moet worden over een volledige bezetting van de sporthallen als dit
inhoudt dat sportverenigingen genoodzaakt zijn om op onmogelijke tijden te trainen.

Verzoekt het college:



• In samenwerking met de sportverenigingen te komen tot een gedragen oplossing voor
voldoende trainingstijden op haalbare tijden met betrekking tot het hallen verenigingsplan;

• lndien zij niet tot een oplossing kunnen komen, zij tot uitbreiding van de hallen/vierkante meters
als optie wordt voorgelegd aan de gemeente raad.

En gaat over tot de orde van de dag.
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